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ARE KOOLI HOOLEKOGU PROTOKOLL NR 13 

 

Koosoleku toimumise koht: Are Kooli lasteaed 

Toimumise aeg: 29.08.2017 

Koosoleku algus:18.00 ja lõpp 19.40 

Koosoleku läbiviija: Are Kooli hoolekogu esimees Pille Kuusik 

Koosolekust osavõtjad: Elina Leiner, Reelika Elleste, Tatjana Kakko, Kätlin Aassalu, Karmen 

Leppoja, Merle Juss, Kärt Pähkel. 

Puudujad: Marju Sepp, Kadri Jõemetsa,   

Kutsutud osalejad: direktor Anneli Uibu, vallavanem Signe Rõngas, sotsiaalpedagoog Kristi 

Kivisaar. 

Päevakord 

1. Valmisolek uueks õppeaastaks koolis ja lasteaias – uued õpetajaabid, üldised 

muudatused. 

2. Vallavanema ülevaade lasteaia mängupatside valmimisest. 

3.  Sotsiaalpedagoogi sõnavõtt 

4. Jooksvad küsimused 

Päevakorra esimesest punktist andis ülevaate direktor Anneli Uibu. 

a) Lasteaias on lapsi sel aastal rühmades kokku 67. Musilaste rühmas 15. Päikesekildude 

rühmas 17. Lehekese rühmas 18 ja Lepatriinu rühmas 17.  

b) Lasteaias töötab kaks keskeriharidusega õpetajat, kelle palgad otsutati tõsta 80%-ni 

praegu kehtivast kooliõpetaja alampalgast ehk 840 euroni. 

c) Lasteaias võetakse kasutusele e-keskkond, kus saavad õpetajad suhelda oma rühma 

vanematega. Samuti saab teha oma märkmeid e-keskkonnas laste kohta logopeed Raili 

Reimets.  

d) Lasteaeda võeti tööle kaks õpetaja abi - Virve Leimann ja Anneli Alamaa. 

e) Lasteaia kahes rühmas toimusid muudatused. Lepatriinu rühmas hakkavad tööle õpetaja 

ja assistent koos õpetaja abiga ja Musilaste rühmas töötavad koos  üks õpetaja ja 2 

õpetaja abi. 
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f) Are Koolis on toimunud sel aastal liikumisi, osad pered on ära kolinud ja samuti tuli ka 

asemele uusi õpilasi. 

g) Esimesse klassi läheb sel aastal 18 last, kokku õpilasi peaks tulema saja ringis. 

h) Lastele tehakse sel õppeaastal 5 koolivaheaega. 

i) Lastele hakkab toimuma robootikaring 

j) Oktoobrist tuleb tööle Are Kooli  huvijuht 0,3 kohaga. 

k) Tööle võeti Are Kooli kehalise kasvatuse ja käsitöö-kodunduse õpetaja Evely Pajula. 

l) Ettevõtlusnädal korraldatakse Harjumaal, millest võtab osa kogu kool ja seda rahastab 

Euroopa Liit. 

m) Valikained sel õppeaastal I kooliastmes: nuputamine,  kokandus, inglise keel. II 

kooliastmes: inglise keele ring, kodundus-kokandus, loovring, paberi-ja papitöö. III 

kooliastmes: kokandus, loovring, masinkudumine, meestering, loovtöö vormistamine, 

inglise keele õpe süvendatult. 

n) Bussiliikluses on samuti muudatus. Hommikuti kell 8.15 väljuv buss hakkab väljuma kell 

8.02 vallakeskusest. 

o) Are noortekeskuses toimuvat kokandusringi hakkab juhendama Anneli Peedi. 

p) Are noortekeskuses hakkab tegutsema showtantsuring koos õpetajaga 7-12 aastastele 

lastele. Samuti  hakkab toimuma peale kooli noorte spordiring. 

q) Suigus hakkab juhendama  noorte ja laste tegevust Kärt Pähkel. 

r) Jätkuvalt saavad lapsed osa võtta judo- ja jalgpalli treeningutest. 

Päevakorra teisest punktist annab ülevaate vallavanem Signe Rõngas. 

Töö käib, hanked on tehtud ja kokkulepped sõlmitud. Mänguplatsi kuivendamise jaoks 

kasutatakse salakuivendust ehk drenaaži. Kahjuks kõiki vahendeid, mida planeeriti ei ole 

võimalik saada raha vähesuse tõttu. Hetkel jäid valikust välja väiksema rühma eraldusaed ja 

mõned atraktsioonid. Kuid kõik mänguväljakud said valgustatud ja lõplik valmimine peaks 

olema septembri lõpus 2017, siis on plaanis pidulikult avada. Rõõmus uudis on see, et ka 

huvikeskuse taha Aresse tuleb väike mänguplats. 

Päevakorra kolmandast punktist annab ülevaate Kristi Kivisaar. 

Kristi Kivisaar tutvustas sotsiaalpedagoogina  olukorda koolis ja lasteaias.  Ettepanek on 

tähelepanu alla võtta ka andekad lapsed ja rohkem kasutada kogemusõpet.  Lapsed ise olid 

huvitatud meeskonnatöö koolitusest. Samuti on õpetajad valmis koostööks. Ka 

lasteaiaõpetajad on huvitatud sellest, et muuta töötempot rahulikumaks ja anda lastele 
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rohkem võimalusi mängimiseks. Uute kogemuste saamiseks oldi nõus külastama teisi 

lasteaedu. 

Jooksvad küsimused. 

Küsimus Karmen Leppojalt: Millal valmib kooli kergliiklustee? Vastab vallavanem Signe 

Rõngas: kergliiklusteega läheb veel aega, kuna maad on vaja juurde saada. Tee peaks 

valmima sel aastal oktoobri kuus. 

Küsimus hoolekogu esimehelt Pille Kuusikult: Kas on võimalik teha Are Koolil Facebooki 

konto, kuna seda keskkonda kasutavad paljud inimesed ja seal liigub info paremini. Vastab 

direktor Anneli Uibu: Hoolekogu ettepankekuga nõus. 

Küsimus Kätlin Aassalult: Kuidas on võimalik osa võtta laste klassi koosolekutest, kui need 

toimuvad ühel ja samal ajal ning kaks last lähevad kooli? Arutelus pakuti välja erinevaid 

variante: a) kõik info jagada üldkoosolekul b) klassikoosolekud viia läbi erinevatel aegadel. 

c) üldkoosolekud hoopis asendada klassikoosolekutega. Direktor Anneli võttis teadmiseks 

info. 

Arutelu tekkis ka bussiliikluse ümber, kuidas saavad Tabriast lapsed kooli?  Vallavanem 

Signe Rõngas ja hoolekogu esimees Pille Kuusik soovitasid  vajadusel pöörduda 

lapsevanemal telefoni teel sotsiaaltöötaja poole, kuna praegune bussiliiklus ei võimalda 

Tabriast läbi sõita. Vallavanem Signe Rõngas võttis info teadmiseks ja edaspidi otsitakse 

lahendust.  

Teine arutelu tekkis lasteaia laste pildistamisest ja piltide lisamisest Are vallalehte. Jõuti 

ühisele otsusele, et küsida lasteaia lastevanematelt nõusolekut enne õppeaasta algust. 

Küsimus Kärt Pähkelilt: Kas Are Kooli õpilaste õpitase on paremuse poole läinud? Vastab 

direktor Anneli Uibu: Kahjuks ei ole, sest maakoolidesse tuleb järjest rohkem õpilasi, kellel 

on mujal õpperaskused.  

Teadmiseks võeti ka hoolekogu esimehe  Pille Kuusiku info, et uue hoolekogu valimine 

toimub peale 15ndat oktoobrit.  

Jooksvalt andis infot talvise kelgutamise kohta vallavanem Signe Rõngas, et madalam mägi 

lasteaia küljel ei ole varisemisohtlik ja lapsed võivad seal kelgutada, lubati ka kaevuga 

midagi ette võtta. 

Protokollija Merle Juss 
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Koosoleku juhataja Pille Kuusik 

 


